

**ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION**

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE  
DONNÉES**

**Item**

**D51 DVACS CHANNEL CONCENTRATOR**

(a) This arrangement provides a DVACs card for location in the Company's Central Office which concentrates up to 15 schedule 3 data channels (150 baud maximum) on a 2400 baud channel. Subject to the availability of suitable facilities.

(1) DVACs card, provided under the terms of a 5 year, two-tier contract.

(2) DVACs slot in the Central Office, provided under the terms of a 5 year contract with 100% termination liability applicable.

**Article**

**D51 CONCENTRATEUR DE VOIES DVACS**

**C** (a) Carte DVACS à installer au central de la Compagnie et qui permet de concentrer jusqu'à 15 voies de données de catégorie 3 (maximum de 150 bauds) sur une voie de 2400 bauds. Cette carte est fournie à condition que les installations appropriées soient disponibles.

(1) Carte DVACS fournie aux termes d'un contrat binôme de 5 ans;

**C** (2) Emplacement de carte DVACS au central fourni aux termes d'un contrat de 5 ans, la responsabilité pour résiliation de contrat étant intégrale.

	Vintage / Années	Single Payment / Paiement unique	Tier B / Frais de la partie B	Service Charge / Frais de service
			Monthly Rate / Tarif mensuel	
D51(a)(1)	March/Mars.....	\$ 4,100.00	\$ 22.00	\$ 775.00
D51(a)(2)	March/Mars.....	–	48.00	495.00

Continued on page D52 / Suite page D52.

See page 3 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 3.